

Title (en)
Container standing device.

Title (de)
Container-Standvorrichtung.

Title (fr)
Dispositif fixe de conteneur.

Publication
EP 0459329 A1 19911204 (DE)

Application
EP 91108538 A 19910525

Priority

- DE 9006084 U 19900530
- DE 9103622 U 19910323

Abstract (en)

A container standing device, in particular for containers for holding metal shavings and/or small items of scrap, has a transportable, shallow, rectangular trough (1), whose base (2) is recessed at both the shorter rectangular sides to form deeper trough sections (3) and is supported (16) on its higher section and provided with resting strips (5), rising inside the trough (1), for the container (25). Projections (9) project from the higher section of the base (2) into the deeper trough sections (3) and a collection trough (8) is arranged therein in each case below the projection (9) so as to be removable. For outside installation, a transportable standing structure (14) is provided which has a foot (13) made of a concrete slab (16) arranged between the deeper trough sections (3) and the higher section of the base (2) of the trough (1), on one side of which concrete slab there are supports (19), on which a lid (15) for the container (25) is attached in a hinged manner. An apron (24) hangs down from the lid (15) on all sides. The container standing device catches any contaminant substances escaping through holes or other leaks in the base of the container. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Container-Standvorrichtung, insbesondere für Container zur Aufnahme von Metallspänen und/oder Kleinschrott, weist eine transportable, flache rechteckige Wanne (1) auf, deren Boden (2) an den beiden kürzeren Rechteckseiten zur Bildung vertiefter Wannenabschnitte (3) abgesenkt ist und auf seinem höheren Abschnitt unterstützt (16) und mit innerhalb der Wanne (1) sich erhebenden Auflage-Leisten (5) für den Container (25) versehen ist. Von dem höheren Abschnitt des Bodens (2) aus ragen Vorsprünge (9) in die vertieften Wannenabschnitte (3), und in diesen ist jeweils eine Sammelwanne (8) unter dem Vorsprung (9) herausnehmbar angeordnet. Zur Aufstellung im Freien ist ein transportables Standgestell (14) vorgesehen mit einem Fuß (13) aus einer zwischen den vertieften Wannenabschnitten (3) unter dem höheren Abschnitt des Bodens (2) der Wanne (1) angeordneten Betonplatte (16), an deren einer Seite Stützen (19) gehalten sind, an denen ein Deckel (15) für den Container (25) hochklappbar befestigt ist. Von dem Deckel (15) hängt ringsum eine Schürze (24) herab. Die Container-Standvorrichtung fängt durch Löcher oder andere Undichtigkeiten im Boden des Containers ausdringende Schmutzstoffe auf. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 90/24

IPC 8 full level
B65D 90/00 (2006.01); **B65D 90/12** (2006.01); **B65D 90/24** (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 90/125 (2013.01); **B65D 90/24** (2013.01); **B65F 1/141** (2013.01); **B65F 1/1426** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3015588 C2 19860403
- [A] DE 3809963 A1 19891005 - QUINTING FRIEDHELM [DE]
- [AP] EP 0428113 A1 19910522 - KREUZER JOERG [DE], et al

Cited by
FR2838146A1; EP1354827A1; DE102005053911A1; EP1316517A1; FR2832989A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0459329 A1 19911204; DE 9103622 U1 19910926

DOCDB simple family (application)
EP 91108538 A 19910525; DE 9103622 U 19910323